
NAČELNIK DRAŽEN PAVLOVIĆ

 ŠTO SMO NAPRAVILI I ŠTO SE JE DOGAĐALO U PROTEKLOM MANDATU OD 2005. -
2009. GODINE

    Najprije da podsjetim kakve su okolnosti bile na početku ovog mandata:

Prošla vlast je zadužila Općinu i to u visini jednog godišnjeg proračuna, tako da smo preuzeli u
našem mandatu otplatu tog kredita, a s obzirom da je kredit na 10 godina, trebat će ga još
otplaćivati slijedećih 6 godina.

Druga loša okolnost je smanjenje eksploatacije plina u Okolima, te je samim time pala i rudna
renta, ali unatoč tome, uspjeli smo zadržati nivo investicija u našoj Općini, a čak smo ga i
povećali. Treba reći i to da smo od prijašnje vlasti (Markiš) zatekli loše stanje i u vatrogastvu i u
NK Sokolu, jer nisu imali dovoljno novca za redovnu djelatnost i gomilali su dugove.
Vatrogastvo smo zatekli sa 100.000,00 kn a sada je godišnji proračun vatrogasaca 320.000,00
kn. Nogometaši su imali 110.000,00 kn, a ove godine došli smo do 300.000,00 kn. Nogometni
klub je sada uspješan četvrtoligaš, a vatrogastvo smo preustrojili pa sada imamo i stožerno
društvo i plan zaštite i spašavanja.

Cijelo vrijeme vodili smo brigu o proračunskim korisnicima kao što je Knjižnica i Dječji vrtić. Vrtić
je obnovljen iznutra, obnovljeno je dječje igralište, a najveći uspjeh je što je nedavno krenula sa
radom druga grupa i po prvi puta u Vrtić može ići više od 25 djece, sada je maksimum 50 djece.

Evo nekih investicija koje smo radili u protekle četiri godine:
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Dovršetak vodovoda u cijeloj Općini - završili smo vodovod u Kompatoru, Grabričini i Mustafinoj
Kladi. Sada sva mjesta imaju vodovod, jedino nema Ludinica jer ima desetak stanovnika do
kojih treba vući vodovod 2 km, za što stručnjaci kažu da je neizvedivo jer u cijevima ne bi bilo
dovoljno izmjene vode, što bi rezultiralo nekvalitetnom i neispravnom vodom.

Također u cijeloj Općini završena je i plinska instalacija, a neki dijelovi općine imali su problem
sa slabim naponom, što je riješeno. Sada se struja dovodi do vinogradarskih kleti i ovih dana
rješava se Pešćenica, a projektira se struja na Ruškovečkoj kosi.

Radili smo dalje na kanalizaciji, te je napravljena kanalizacija u Velikoj Ludini, u Voćarskoj,
Školskoj te u ulici Sv. Mihaela. Kanalizacija će sada biti najvažnija, te će Općina morati najviše
ulagati u kanalizacijsku mrežu. Ovih dana prezentiran je projekt i građevinska dozvola za 5 km
kanalizacije Ludina-Vidrenjak, time kanalizacija izlazi iz Ludine i počinje gradnja u drugim
mjestima. Ovo je najveći projekt u povijesti Općine jer se procjenjuje na 7.000.000,00 kn, a
sufinancirat će ga Hrvatske vode.

Radili smo na cestama koje pripadaju Općini i na poljskim putovima, tako da svatko
dobronamjeran mora priznati da su nam putovi i ceste u dobrom stanju.

Posebna pažnja u proteklom mandatu posvećena je na uređenje Domova, kao mjesnih, tako i
vatrogasnih. Uredili smo Dom u Ruškovici - kuhinja, sanitarni čvor, pregradnja vatrogasnog
spremišta. Dom Gornja Vlahinička - izmjena pokrova i limarije. Dom Mala Ludina - izgradnja i
uređenje kuhinje, uređenje sanitarnog čvora, izmjena stolarije, uređenje parkirališta, a u Maloj
Ludini napravljeno je i otvoreno novo dječje igralište iza Doma, kakva će se raditi i po ostalim
našim mjestima. Dom Katoličko Selište sveobuhvatno je obnovljen - izmjena pokrova, uređenje
sanitarnog čvora, uređenje kuhinje, uređenje sale, uređenje pročelja, izmjena limarije, rasvjetna
tijela i zavjese. Sada se uređuje Dom u Okolima - izmjena stolarije, pročelje, podij ispred Doma,
sala, a kada se to završi nadam se da će krenuti izmjena pokrova. Također u toku je
sveobuhvatno uređenje Vatrogasnog doma u Velikoj Ludini, koji će osvanuti u novom ruhu,
dobiti sanitarni čvor i biti ukras mjesta, kao što je sada ukras mjesta i Osnovna škola Ludina u
koju Općina stalno ulaže, a prošle je godine napravljena nova fasada. Ulaže se i u sve
područne škole.

Jedna od većih investicija u proteklom mandatu je 6 km nogostupa Grabrov Potok - Ludina -
Vidrenjak, uzduž županijske prometnice. Ova investicija bit će završena ovih dana, a povećava
sigurnost naših građana.
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Vodili smo brigu o groblju, pomogli smo svim našim udrugama, radili prostorije i detaljne
planove.

Pokrenuli smo poslovnu zonu i dobili od Vlade RH 10 ha zemljišta za Zonu 2.

U proteklom mandatu proveli smo i tri natječaja za prodaju i zakup državnog poljoprivrednog
zemljišta u skladu sa Zakonom, te osigurali zemlju našim poljoprivrednicima, voćarima i
vinogradarima. Poticali smo poljoprivredu, gospodarstvo, te vodili brigu o socijalno ugroženima,
uređivali i čistili smetlišta i još mnogo toga.

Na kraju treba reči da smo uspjeli pred kraj mandata dobiti rudnu rentu od PSP-a Okoli, čija
isplata je krenula, a time se proračun Općine povećava duplo! Znači u ovom mandatu uspjeli
smo povećati proračun na 12.000.000,00 kn, što je isključivo zasluga ove općinske vlasti !

Sada je Općina Velika Ludina najbogatija Općina po proračunu po glavi stanovnika u Županiji i
u okolici. Najbolje je infrastrukturno opremljena a najjeftinija je za život svojih građana, jer u
našoj Općini sve dadžbine (komunalna naknada, komunalni doprinos) su najmanje u okolini, a
jedina smo Općina u okruženju gdje se ne plača prirez i po meni tako može i ostati.    

Vaš načelnik Dražen Pavlović 
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